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Slush machine
 Instruction manual
东莞市麦可酷实业有限公司

Dongguan City Maikeku Industrial CO., LTD
前言
 感谢您选择和使用本公司生产的TK系列磁传动雪融机，为了您能正常、有效地使用雪融机，确保机器使用寿命，我们向您提供使用说明书，并请注意以下几点：

使用机器前，请仔细阅读使用说明书，掌握机器的操作方法。

请按照机器性能参数所规定的电压、电流配置配电板及导线。

注意原料的配方，含糖量不得低于13%，以免影响机器的正常使用和损坏机器。

为了您和他人的健康，请按时清洗机器。  

PREFACE

Thank you for choosing and using the MK series of magnetic drive snow melting machine produced by our company, for your normal, effective use of snow melting machine, ensure the service life of the machine, we provide you with instructions for use, and please pay attention to the following points:

  Before use of machinery, please carefully read the instructions, to master the operation of machine

A, please voltage, current distribution board in accordance with the provisions of the machine performance parameters and wire.

B.Pay attention to the formulation of raw materials, sugar content shall not be less than 13%, so as not to affect the normal use of the machine and the damage to the machine。

C.For the health of you and others, please timely cleaning machine.  

用途与特点

   雪融机可将配制好的果汁饮料通过制冷降温，搅拌后制成可口的果汁雪粒状饮料。食之，清凉可口，防署降温。

   TK MK系列雪融机是我们最新开发和研制的新一代新型产品，它吸收了意大利先进技术和工艺：主机采用国际品牌原装压缩机；电机生产线为意大利进口生产线；系统控制为电子自动控制；料缸内搅拌为磁力传动，塑料制品采用代表国内先进水平的食品级品质；机器采用强制对流风冷式冷却。可生产各种不同口味的雪融冷饮品种。整机结构紧凑，外型美观，操作简单，适用于旅游景点、超市、大型商场、宾馆、酒店、酒吧、茶社（座），工矿企业、学校及文化休闲娱乐场所等。

Use and characteristics

   Slush machine can juice beverage prepared by cooling, stirring after snow like delicious juice beverage. Fresh, cool and delicious, anti Department cooling.

   TK series of slush machine is a new generation of new products of our latest development and development, it absorbed the Italy advanced technology: host of the international brand original compressor; motor production line for Italy imported production line control system; electronic control; cylinder mixing is a magnetic transmission, plastic products using the domestic advanced level of food grade quality; machine adopts forced convection air cooling. Can produce different kinds of snow melt varieties of cold. The machine has compact structure, beautiful appearance, simple operation, suitable for tourist attractions, supermarkets, shopping malls,

主要技术参数

	型号 Model
	MK-01*1
	MK-02*2
	MK-03*3

	
	TK -01*1
	TK -02*2
	TK -03*3

	料缸数量Tanks
	1
	2
	3

	料缸容量L*tanks
	12L*1
	12L*2
	12L*3

	
	15L*1
	15L*2
	15L*3

	电源 Power
	220V*50HZ
	220V*50HZ
	220V*50HZ

	功率 Voltage
	380W
	800W
	1100W

	外型尺寸：Demension

W宽*D深*H高
	590*210*810
	590*420*810
	590*630*810

	净重   NW KG
	26
	44
	62

	毛重   GW KG
	33
	58
	78


三、安装使用方法及注意事项

   1、机器在搬运时不得倒置，应避免机器受到较大震动。机身的倾斜应小于30度，安装工作时应保持平稳。

   2、本机的安装应选择避免阳光直射，地面（台面）平整，干燥、无尘，通风良好的地方。环境温度不宜高于32℃且远离热源。

   3、用手指伸入机座底部，抬起来轻放至台面上。禁止用手搬饮料桶，以免损坏机器。

   4、本机的后面及左、右面须保持大于35CM的空间。以利空气流通，确保机器有效运转。

   5、安装前首先检查电源与使用要求是否相符。电源线不宜过细，过长。导线载面积2.5m㎡为宜;电压在200-240V之间。为确保用户安全，必须有可靠接地装置,接地不良将产生危害生命的严重后果。

   6、参照“清洗与消毒”部分，对机器进行清洗与消毒。

   7、配制雪融饮料时可按糖与水之比为1：6.5配制,配好后饮料温度不得高于32℃，其饮料的含糖量不少于13%。禁止用糖精、甜蜜素或含糖量不足的液态饮料制作，否则搅拌筒壁上结冰，将损坏旋转搅拌器及搅拌电机。

   8、向料缸加入配制好的原料，加入原料不得超过12L/15L刻度位置，再盖上顶盖。

   9、本机雪融软硬可调（在开关制傍），一般刚开机时，软硬度调至Ⅱ档为宜，待雪融成形后，可根据需要调整。

   10、当雪融制作好后，该机压缩机会自动停止制冷，但搅拌器和风扇会继续工作。

   11、本机设有压缩机保护功能，当接通电源开始工作或中途停机，停电重新工作时，待5~8分钟后压缩机才能开始启动制冷。

   12、当料缸内原料低于蒸发器缸的一半时，添加原料可以缩短雪粒的制作时间并增加雪粒产量。

   13、如果夜间机器停机而饮料缸中有部份饮料时；在重新开机时必须检查饮料桶中有无冰块，若有应立即取出，否则会损坏旋转搅拌器。

Installation and use method and the matters needing attention

   1、The machine shall not be inverted in handling, should be avoided by a larger vibration machine. The slope should be less than 30 degrees, the installation should be kept steady.

   2、The machine installation should avoid direct sunlight, ground (table) smooth, clean, dry, well ventilated place. The ambient temperature is higher than 32 ℃ and far away from heat source.

   3、Use your fingers into the frame at the bottom, up gently to the table. Forbidden drink barrels moved by hand, so as not to damage the machine.   

4、The back and left, right of the machine must be greater than 35CM space. To air circulation, to ensure the effective operation of the machine.

   5、Before installation, first check the power supply and demand is consistent. Power line should not be too small, too long. The area of 2.5m square meters of conductors is appropriate; voltage between 200-240V. To ensure the safety of users, there must be reliable grounding device, grounding failure will have serious consequences endanger life.

   6、According to "cleaning and disinfection" part, make cleaning and disinfection machine.

   7、Preparation of snow melt beverage can be formulated ratio of 1:6.5 according to the sugar and water, with a good drink temperature shall not be higher than 32 ℃, its drinks sugar content of not less than 13%. Prohibit the use of saccharin, sodium cyclamate or sugar shortage of liquid beverage production, or mixing ice on the tube wall, will damage the rotating stirrer and stirring motor.

   8、Add the prepared material into a cylinder, adding raw materials shall not exceed 12L/15L scale position, then cover the lid.

   9、The snow melts and adjustable (in switching system Bang), generally just machine, hardness to Ⅱ file is appropriate, to thaw after forming, can be adjusted according to needs.

   10、When the snow melt after the production, automatic stop refrigeration compressor. The machine, but the mixer and the fan will continue to work.

   11、This machine is equipped with the compressor protection function, when the power supply is switched on to start working or stop, power to re work, compressor can start refrigeration for 5~8 minutes.

   12、When the cylinder material is less than half the evaporator cylinder, add raw material can reduce production time and increase the yield of snow snow.

   13、If the night machine downtime and some drink cylinder; must check the beverage barrel has no ice on reboot, if any should be removed immediately, otherwise it will damage the rotary agitator.
四、维护保养注意事项

1、清洗与清毒

      本机清洗分不拆卸清洗和拆卸清洗。

  （1）拆卸清洗：

、切断电源

、揭下料缸盖

、向上抬起料缸，使料缸底部固定与顶板上的卡钩公离，然后向前面板拉出料缸。

、向外拉出外搅拌器和内搅拌器

、取下料缸密封圈

、拆散出料龙头组件

、抽出接水盒并倒空积液

清洗：

用温热的可食用清洗剂溶液清洗所有拆下的零件和蒸发器缸内外表面。

消毒：

在容器中加入1匙次氯酸钠，再加2升水稀释，将料缸、密封圈以及所有与原料接触的零件在溶液中浸泡，然后取出用清水冲洗干净。

装配：

1）、装上接水盒。

2）、装配出料龙头组件。装配前涂上可食用润滑剂。

3）、装上料缸密封圈。

4）、装上内外螺旋搅拌器。

5）、将料缸箱后推，直到密封圈均匀适当地进入料缸内，再将固定卡钩住顶板上的卡钩。

    （2）不拆卸清洗：

1）、用户可在容器内放入适量温热的可食用的清洗剂溶液。

2）、按动清洗键，本机搅叶转动，其他停止工作。

3）、清洗干净后，放掉清洗剂溶液。

4）、在容器内再放入配制好的消毒液（比例按1匙次氯酸钠2升水），每个容器内不少于6升。

5）、放出消毒液，放入清水多次清洗，完毕后关机。

6）、接水盒按一般食具清洗。顶盖清洗时，不可将顶盖浸放在水里，用湿毛巾擦干净即可。

注意：清洗过程中，由于搅叶在转动，不要将手及毛巾等放入容器中,以免发生伤害身体及损坏机器的事故发生。

2、维护保养

1）、经常保持机身罩壳表面清洁，勿使水迹，灰尘、污物残留在机器表面。

2）、定期清扫机器内灰尘，冷凝器应重点清扫：可用软毛刷清除散热片表面灰尘。保证机器有良好的制冷效果。

3）、机器不用时应置于清洁、通风良好的室内保管，较长时间停用时，可擦干净后，包装存放。

4）、该机器制造时严格按质量标准控制。正确使用、维护和保养能延长机器寿命。如机器出现问题，一般可立即进行简单的现场维修，即可解决问题。制冷系统出现问题应请专业人员检查、修理。

Maintenance attention

1、Cleaning and sterilization

This machine cleaning without disassembly and cleaning and disassembly and cleaning。

  （1）Disassembly and cleaning：

、Cut off the power

、Remove cylinder head material

、Lift the cylinder, the cylinder is fixed at the bottom of the roof and the hook from the front panel, and then pull out the cylinder.

、Pull outer agitator and internal mixer

、Remove cylinder sealing ring

、Discharge faucet assembly

、Out of the water box and empty effusion

Clean：

Wash with warm edible agent solution cleaning all the removed parts and the evaporator cylinder inside and outside surface。

Disinfection：

Add 1 spoons of sodium hypochlorite in container, plus 2 liters of water dilution, the cylinder, the sealing ring and all contact with the raw material of parts in solution soak, then rinse out with water.

Assembly：

1）、Install a water box。

2）、Assembly discharge faucet assembly. Before assembly, coated with edible lubricant。

3）、Install the cylinder sealing ring。

4）、Mounted on the inner and outer spiral agitator。

5）、The cylinder box back, until the sealing ring uniform properly into the cylinder, and then the fixed card hook on the roof.

    （2）Do not disassemble and clean：

1）、Cleaning solution users can in the container into the edible amount of warm

2）、The cleaning button, the machine stirring blades to rotate, the other to stop working。

3）、After cleaning, put detergent solution.

4）、Then put in the disinfection solution prepared in the container (in proportion to 1 spoons of sodium hypochlorite 2 liters, 6 liters) not less than every container.

5）、Release the disinfection liquid, add water washing several times, after shutdown

6）、A water box according to the general tableware cleaning. The cover when cleaning, do not the top is dipped in the water, use a wet towel to wipe clean。

Attention：In the cleaning process, because the mixing leaf in the rotation, not to speak of hand and towel into the container, place to avoid the damage and damage to the machine body of the accident.

2、Maintenance

1）、Keep the body shell surface cleaning, do not allow the trace of water, dust, dirt residue on the surface of the machine。

2）、Regular cleaning machine dust, condenser should focus on cleaning: use a soft brush to clear the heat sink surface dust. Guarantee the machine has good refrigeration effect.

3）、The machine when not in use should be placed in clean, well ventilated indoor storage, long time out, can be cleaned, packaging and storage.

4）、The machine manufacture strictly according to the standard for quality control. Proper use, maintenance and maintenance can extend the life of the machine. Such as machine problem, in general can be immediately on-site repair simple, can solve the problem. Refrigeration system problems should be invited to professional inspection, repair.

雪融机显示板操作说明
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开机流程操作：倒料进入料缸——插上插头——打开电源键——调整温控温度——打开制冷键——开机完成。

温控开关：此开关是旋转式机械温控开关，检测的是料或

























































































































缸的实时温度，通过温度来控制压缩机的开停，一般此开关温度设定值为0度左右，温控精度为2度。
电源：本机器的总电源开关，同时也是料缸的搅拌电机的电源开关，即打开电源开关时搅拌电机马上通电搅拌。
制冷：打开制冷功能，压缩机延时3M启动。
制冷停止指示灯；此灯亮时制冷功能处于关闭状态
制冷指示灯：此等亮时制冷功能处于开启状态
广告：此开关是控制本设备上部的LED广告灯。
当料打成冰沙时，可以通过旋转温控开关令制冷进入保持状态（停10M再启动制冷2功能，到达设定温度再停10M....）。
温馨提示：本设备的糖水比例为1:6.当比例超过1;6时会出现卡缸情况。

1.The Operation step:pour the material into the tank--Plug in--Turn on the Power--Adjust the temperature--Switch the Refrigeration Key--All ready

2.Temperature Control:This  Switch is rotary mechanical control type, to check the real-time temperature of material inside the cylinder, using temperature to control the on-off of the compressor ,this switch temperature value is  about 0 Celsius degrees, the precision  of temperature control is 2 Celsius degrees

3, Power supply: The Power switch for this whole machine, as well as the switch for material cylinder mixing function. Power switch, namel y turn on the mixing motor power immediately when the power set up.

4, Refrigeration: Turn on the Refrigeration function, compressor set up, delay time:3 seconds.

5, Refrigeration stop lighting;The refrigeration function Start when the light is off

6, Cooling, indicator lighting: this light when refrigeration function is ON.

7, Lighting: this switch is to control the device of the upper LED advertising lights.

8, When the material become into smoothies, can spin temperature control button to refrigeration to maintain state (stop 10 seconds then reaches the setting temperature again and then stop 10 seconds

Kindly reminder: this equipment is for 1:6 proportion of sugar&water. When more than 1:6 the cylinder will get stuck.
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